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 Приликом мог учешћа на конференцији у Вахауу, у Аустрији, саговорници из ЕУ су ми
скренули пажњу да је пре неки дан високи функционер Тадићеве странке боравио у
Бриселу и званичницима ЕУ пренео да је политичка атмосфера у Србији никад гора.

  

  Ово је данас изјавио министар спољних послова Ивица Дачић, а преноси данас
Министарство спољних послова.   

Дачић је, у писаној изјави прослеђеној медјима, додао да је тај неименовани
функцуионер рекао, како је "ситуација тежа него за време режима Милошевића, да се
држава води на недемократски начин и да доминира ауторитарна владавина што није у
складу са европским вредностима, да трпе велики медијски притисак....".

  

"Са друге стране, председник Вучић је сваког дана изложен најбруталнијим нападима - и
медијским и политичким. Шта је онда суштина напада - да је у Србији диктатура кад у
исто време комесар Хан у име ЕУ изриче оцену да је Србија на веома добром путу", пита
Дачић и закључује да је "суштина да се нанесе штета Србији".

  

Он констатује да је "политичаре могуће волети или не волети, али не сме се мрзети
Србија".

  

"Зато је веома важно да се у Србији сачува политичка стабилност и настави путем који је
започет - европским путем уз чврсту заштиту наших националних и државних интереса.
У томе ће председник Вучић имати моју подршку", наведено је у писаном саопштењу
Министарства спољних послова.
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(Фонет)
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